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Kære Emil Moselund Østergaard, MB 
 
På vegne af konstitueret vicedirektør Jakob Hjuler Tamsmark, Parker, Kirkegårde og Renhold, fremsendes 
kort referat af din samtale med enhedschef Jens Ole Juul vedr. dine spørgsmål stillet den 1. juni 2022 
vedr. økonomisk overblik vedr. trimning af natur og grønne områder ifh. til strategien Bynatur i København 
2015.  
 
Forvaltningen beklager den sene fremsendelse af referatet. 
 
Med venlig hilsen 
 
Karin Engqvist Johnson 
Fuldmægtig 
PKR Sekretariat 
_________________________________________ 
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Besvarelse vedrørende økonomisk overblik vedr. 
trimning af natur og grønne områder ifh. til strategien 
Bynatur i København 2015 

 

Medlem af Borgerrepræsentationen Emil Moselund Østergaard (B) har 

den 1. juni 2022 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

 

Spørgsmål 

Jeg vil meget gerne vide, hvor mange penge kommunen vil kunne 

spare, såfremt en grad af mindre sirlighed for at trimme naturen blev 

implementeret. I vores strategi ”Bynatur i København” fra 2015 blev 

Københavns Kommunes grønne udvikling også vurderet på mængden 

af ”mælkebøtter, der gror mellem brosten”. Jeg vil derfor gerne bede 

forvaltningen om at komme tilbage til mig med det økonomiske 

overblik over, hvor mange penge vi bruger på at trimme naturen og 

grønne områder i København og redegøre for mig, hvilke af disse der 

eventuelt kan rulles tilbage, hvis man stoppede budget-finansieringen i 

morgen. Antager nemlig, at der er en række private virksomheder eller 

bygherrer, som vi har kontrakter med ift. til at passe og pleje udendørs 

grønne arealer.  

 

Svar 

Enhedschef Jens Ole Juul talte den 13. juni 2022 telefonisk med MB 

Emil Moselund Østergaard på vegne af konstitueret vicedirektør Jakob 

Hjuler Tamsmark. 

 

Emil Moselund Østergaard blev informeret om, at det han beskriver 

som sirlig trimning ikke finder sted i de københavnske parker og 

naturområder. Emil Moselund Østergaard blev ligeledes informeret 

om, at Kongens Have ikke hører under Københavns Kommune, men 

Slots- og Kulturstyrelsen.  

 

Emil Moselund Østergaard oplyste herefter, at han ikke ønskede, at 

forvaltningen skulle bruge mere tid på spørgsmålet.  

 

Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-

og-miljøudvalget. 
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